

PRESS RELEASE



COMMUNIQUÉ

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS

CANADA

MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

NO. 24

FOR IMMEDIATE RELEASE
APRIL 26, 1966

Visit to Canada of Zambian Minister of Foreign Affairs

The Honourable Paul Martin, Secretary of State for External Affairs, today announced that the Honourable Simon Kapwepwe, the Zambian Minister of Foreign Affairs, will visit Ottawa for three days to discuss matters of concern to the Canadian and Zambian Governments including the Rhodesian situation. He is scheduled to arrive in Ottawa at 3 p.m. this afternoon and will depart on Friday, April 29 at 7:30 a.m. Mr. Kapwepwe will be accompanied by Mr. I.B. Maunda of the Zambian Ministry of Foreign Affairs.

- 30 -

NO. 24

POUR PUBLICATION IMMÉDIATE
LE 26 AVRIL 1966

Visite au Canada du ministre des Affaires étrangères de la Zambie

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Paul Martin, annonce que le ministre zambien des Affaires étrangères, M. Simon Kapwepwe fera une visite de trois jours à Ottawa pour des entretiens qui porteront sur des problèmes intéressant le gouvernement canadien et le gouvernement zambien, y compris la question rhodésienne. M. Kapwepwe doit arriver à Ottawa à 3 P.M. cet après-midi, et repartira vendredi, le 29 avril, à 7:30 A.M. Il sera accompagné de M. I.B. Maunda du ministère des Affaires étrangères de la Zambie.

- 30 -